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Abstract (en)
Crimping ring constituted by a portion of metal band, wound on itself, the two ends of which are connected together without causing the appearance
of an appreciable additional thickness in the connection area. The ends of the band (1) are arranged substantially in contact with each other
along their terminal edge (4a, 5a), the thickness of each of the said ends being approximately half the thickness of the band. Their internal face is
offset towards the outside with respect to the internal surface of the ring so as to constitute a housing (11) for a plate (8), the thickness of which is
approximately half that of the band. A set of studs (6, 7) and of complementary holes (9, 10) is provided on the ends of the band and on the plate,
the said studs being engaged in the holes and their free end being riveted onto the element opposite the one which bears them. <IMAGE>

Abstract (fr)
Bague à rétreindre constituée par une portion de bande métallique, enroulée sur elle-même, dont les deux extrémités sont liées l'une à l'autre sans
faire apparaître de surépaisseur notable dans la zone de liaison. Les extrémités de la bande (1) sont disposées sensiblement au contact l'une de
l'autre suivant leur bord terminal (4a,5a), l'épaisseur de chacune desdites extrémités étant voisine de la moitié de l'épaisseur de la bande. Leur face
intérieure est décalée vers l'extérieur par rapport à la surface intérieure de la bague de façon à constituer un logement (11) pour une plaque (8) dont
l'épaisseur est voisine de la moitié de celle de la bande. Un ensemble de plots (6,7) et de trous (9,10) complémentaires est prévu sur les extrémités
de la bande et sur la plaque, lesdits plots étant engagés dans les trous et leur extrémité libre étant rivée sur l'élément opposé à celui qui les porte.
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